
Agent Boriniego: Fabio poza mercato
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Od kilku dni Fabio Borini jest w stu procentach graczem Romy. To jednak

nie zwalnia mediów od serwowania plotek transferowych, według których

zainteresowany graczem jest Liverpool. Portal gazzettagiallorossa.it

skontaktował się z agentem piłkarza, Marco de Marchim.

Można powiedzieć, że Borini jest poza mercato?

- Z mojej strony mogę to zdecydowanie powiedzieć. Roma dała poważny sygnał

kupując kartę Fabio, który w konsekwencji stał się jak miał w jednym ze swoich

celów graczem Romy.

 

Rozmawiałeś z Romą po wykupie?

- Nie, ale rozmawiałem z kierownictwem wcześniej przed zamknięciem

współwłasności i widziałem, że trzymają się w poważny sposób zawodnika.

 

Parma chciała go odzyskać czy jedynie podbić cenę?

- Parma zawsze wierzyła w Fabio, cenę zrobił potem zawodnik gdy wychodził na

boisko. Gialloblu mieli własne interesy myśląc o pewnej własnej ocenie po sezonie

Fabio, reszta to sprawy, które należą do kierownictwa klubu.

 

Zainteresowanie Liverpoolu?

- Nic nie wiem, fakty, o których teraz wiem to to, że Roma go wykupiła.
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